

ROSEWOOD

HONG KONG

Incentive Commission to Rosewood Elite Partners for chauffeured services (hotel limousine)

Chauffeured services, including Meet & Assist service, Buggy service and Fast-track access, booked through Rosewood Elite partners at hongkong.elite@rosewoodhotels.com are eligible for a 5% commission on the final transportation bill.

Payment Schedule: Monthly via Onyx



Terms & Conditions

- Bookings must be made by Rosewood Elite partners confirmed via email by Rosewood Hong Kong at least 24 hours in advance.
- Direct booking requests from guest (either pre-arrival or during stay) will not be valid for commission.
- Commissions are payable on materialized bookings only.
- No commission will be applied in cases of guest cancellation, no-show penalty charges, or charges for waiting time.
- Commission cannot be deducted from prepayments or deposits.
- In case of any dispute, Rosewood Hong Kong reserves the right of final decision.

Valid for new bookings only through 31st December 2025

For Bookings: HongKong.Elite@rosewoodhotels.com

瑰丽尊享 - Elite 合作伙伴预订专车服务 (酒店豪华轿车)佣金奖励计划

Elite 合作伙伴通过 hongkong.elitechina@roseowodhotels.com 预订香港瑰丽酒店的专车服务，包括接送协助服务(Meet & Assist Service)、电瓶车接驳服务(Buggy Service)和快速通关服务(Fast-track access)，将可获得最终专车服务帐单金额的 5% 佣金

付款安排：每月通过 Onyx 平台结算



条款与细则

- 所有预订必须通过瑰丽Elite 合作伙伴进行，并须由香港瑰丽酒店至少提前 24 小时通过电子邮件确认
- 客人直接向酒店提出的预订请求（无论是到店前或入住期间）将不符合佣金奖励资格
- 佣金奖励仅适用于已实际完成的预订
- 在客人取消、未如期到达使用服务(no-show) 或因等待时间而产生的费用或罚金情况下，将不计入佣金奖励计划内
- 佣金不可用于预付款或订金扣除
- 如有任何争议，香港瑰丽酒店保留最终决定权

有效期：适用于即日起至2025年12月31日的新预订

联系方式：hongkong.elitechina@roseowodhotels.com